

條款及細則

*以下推廣（「**推廣**」）由 2021 年 8 月 1 日至 2021 年 9 月 30 日（包括首尾兩日）（「**推廣期**」）：

1. 拍住賞付款服務（「**拍住賞**」）的客戶符合以下條件（「**參加者**」）可獲得一（1）次抽獎機會：
 - a. 成功以拍住賞登記由香港政府提供的消費券計劃（「**消費券計劃**」），並於 2021 年 7 月 4 日至 2021 年 8 月 14 日期間指定拍住賞作為閣下的指定儲值支付工具帳戶以領取消費券計劃下之消費券；及
 - b. 於推廣期內使用於拍住賞消費券計劃帳戶內之虛擬 Tap & Go Mastercard 卡消費券帳戶成功完成累積滿港幣\$2,000 合資格交易（「**合資格交易**」）
2. 如客戶已選擇不接受直接促銷訊息，便不合資格參加推廣。已選擇不接受直接促銷訊息之客戶必須於 2021 年 9 月 30 日或之前致電拍住賞服務熱線 2888 0000 登記參與推廣並須同意及接受相關條款及細則。
3. 若客戶就合資格交易提出取消或向任何商戶就合資格交易申請退款，該合資格交易將於合資格交易記錄中作廢。
4. 於推廣期內，每名參加者（以有效香港流動電話號碼計算）只可參與推廣一（1）次。
5. HKT Payment Limited（「**HKT Payment**」）將會抽出三十（30）名參加者為得獎者（「**得獎者**」），而每位得獎者將獲得一份獎品，詳情如下：
 - a. 十（10）名得獎者每人將獲得 iPhone 12 Pro Max 256GB 一（1）部（價值港幣 10,199 元）；
或
 - b. 十（10）名得獎者每人將獲得 iPhone 12 Pro Max 128GB 一（1）部（價值港幣 9,399 元）；
或
 - c. 十（10）名得獎者每人將獲得 iPhone 12 128GB 一（1）部（價值港幣 7,299 元）。每名得獎者只限中獎一（1）次
6. 獎品的顏色將會隨機分配給得獎者。不適用於退款或換貨政策。
7. 得獎名單會於 2021 年 11 月 19 日刊登於星島日報及 The Standard 內。得獎者亦會於 2021 年 11 月 30 日或之前獲專人個別致電通知領獎事宜。
8. 不設郵寄服務。如得獎者未能於 HKT Payment 安排的指定時間及地點領取獎品，將被視作放棄獎品而無須另行通知，且不會獲任何賠償。
9. 獎品不設保養及跟進服務。HKT Payment 對獎品之質素與其相關之任何事宜概不承擔任何責任。
10. 獎品不可轉讓或退還，亦不能兌換現金、禮品、服務、折扣及/或其他產品。

11. 得獎者必須於領獎時出示有效身份證明文件及進行合資格交易的有效拍住賞帳戶，否則得獎資格將作廢。

12. 如有任何爭議，HKT Payment 的決定是最終及具決定性的。拍住賞由 HKT Payment Limited 提供（《儲值支付工具》牌照號碼：SVF0002），並受其相關條款及細則約束。如對拍住賞有任何疑問，詳情請瀏覽拍住賞網站 www.tapngo.com.hk 或致電拍住賞服務熱線 2888 0000。

13. 本條款及細則的中英文版本如有任何差異，一概以英文版本為準。

推廣生意的競賽牌照號碼: 54566

Terms and Conditions

The following promotion ("**Promotion**") starts from 1 August, 2021 to 30 September, 2021 (both dates inclusive) ("**Promotion Period**"):

1. Customers of Tap & Go Payment Service ("**Tap & Go**") who fulfill the following requirements ("**Participants**") will get one (1) lucky draw chance:

- a. Successfully register the Consumption Voucher Scheme ("**CVS**") with HKSAR Government and designate Tap & Go as their designated stored value facility account for receiving the consumption voucher under the CVS from 4 July, 2021 to 14 August 2021; and
- b. Successfully complete eligible transactions at an accumulative amount of HK\$2,000 using the Virtual Tap & Go Mastercard Card under the Tap & Go Consumption Voucher Mastercard account during the Promotion Period ("**Eligible Transactions**").

2. If the Customers have opted out from receiving direct marketing materials ("**Opt-out Customers**"), they will not be eligible for the Promotion. To be eligible for the Promotion, Opt-out Customers must call our Tap & Go Service Hotline at 2888 0000 to register for the Promotion, and agree to these terms and conditions on or before 30 September, 2021.

3. If Customers cancel an Eligible Transaction or apply for refund from any merchant for an Eligible Transaction, such transaction will be forfeited from record of Eligible Transaction.

4. Each Participant (counted by valid Hong Kong mobile number) can take part in the Promotion one (1) time only during the Promotion Period.

5. HKT Payment Limited ("**HKT Payment**") will draw thirty (30) Participants as the winners ("**Winners**") and give each Winner a prize ("**Prize**") in the following manner:

- a. Ten (10) Winners will each receive one (1) unit of iPhone 12 Pro Max 256GB (with a value of HK\$10,199); or
- b. Ten (10) Winners will each receive one (1) unit of iPhone 12 Pro Max 128GB (with a value of HK\$9,399); or
- c. Ten (10) Winners will each receive one (1) unit of iPhone12 128GB (with a value of HK\$7,299).

Each Winner can win one (1) Prize only.

6. The Prizes in different colours will be randomly given to the Winners. No refund or exchange policy is applicable.

7. The list of Winners will be published in the Sing Tao Daily and The Standard on 19 November 2021. The Winners will also be notified individually by phone along with details of prize collection on or before 30 November 2021.

8. No postal service of the Prize will be arranged. If any Winner is unable to collect the Prize within the time and at the designated place as notified by HKT Payment, the Prize will be forfeited automatically without further notice and without any compensation.

9. The Prize does not include any maintenance and follow-up service. HKT Payment accepts no liability for the quality of or any other matters relating to the Prize.

10. The Prizes are non-transferable, nor exchangeable for cash, gift, service, discount and/or other products.

11. The Winner will be disqualified if he or she fails to present the valid identification document and the valid Tap & Go account used to make the Eligible Transaction when collecting the Prize.

12. HKT Payment reserves the right to vary or cancel the Promotion and/or the Prize, and/or amend or alter these terms and conditions at any time without prior notice. In the event of any disputes, the decision of HKT Payment shall be final and conclusive. Tap & Go is provided by HKT Payment (Stored Value Facilities Licence No. SVF0002), and is subject to its relevant terms and conditions. For any enquiry of Tap & Go, please visit www.tapngo.com.hk or call Tap & Go Service Hotline at 2888 0000.

13. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version will prevail.

Trade Promotion Competition Licence No.: 54566